

Date: 1 March 2026

التاريخ: 1 مارس 2026

M/S Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Disclosure of the Lawsuits and Court Judgments**

**الموضوع: إفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية**

With reference to the above subject, and to the provisions of Chapter (4), module ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



Mohammad Salah Al Ayoub  
Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب  
الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority

نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال



Date	1 March 2026	1 مارس 2026	التاريخ
Name of the Listed Company	Gulf Investment House "GIH"	بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	First Instance No.: 215 of 2025 Commercial Civil First Instance Government Capital Markets / 23 – Electronic No. 254214900	رقم الكلية: 215 لسنة 2025 تجاري مدني كلي حكومة أسواق مال/23 – الرقم الآلي 254214900	رقم القضية
	Complaint against the decision of the counselor, Head of the Execution Department, issued on 12.05.2025 Execution File No. 192341680 Capital	تظلم من قرار السيد المستشار رئيس إدارة التنفيذ الصادر بتاريخ 2025/05/12 ملف تنفيذ رقم (192341680) العاصمة	موضوع القضية
Judgment date	24 February 2026	24 فبراير 2026	تاريخ الحكم
The Court that issued the Judgment – Circuit	Court of First Instance – Circuit: Civil First Instance Government / 23 Capital Markets	المحكمة الكلية – دائرة ت م ك ح/23 أسواق المال	المحكمة التي أصدرت الحكم – الدائرة
Parties of the Case	First: The Plaintiff Gulf Investment House Second: Defendants: Al Imtiaz Investment Group Company and Others	أولاً: المدعية شركة بيت الاستثمار الخليجي ثانياً: المدعى عليهم: شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية وآخرين	أطراف الدعوى
The Judgment is in favor of	The judgment is in favor of Al Imtiaz Investment Group Company	شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	الحكم لصالح
The concluding Judgment of the Court of First Instance	The Court ruled: to accept the complaint with regard to form, and on the merits, to reject it and uphold the decision of the Head of the Execution Department dated 12/05/2025, and obliged the Complainant to bear the expenses and an amount of one hundred Kuwaiti Dinars for actual attorney fees.	حكمت المحكمة: بقبول التظلم شكلاً، وفي الموضوع برفضه وتأييد القرار الصادر من رئيس إدارة التنفيذ والمؤرخ 2025/5/12 وألزمت المتظلمة بالمصروفات ومبلغ مائة دينار كويتي كمقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
The concluding Judgment of the Court of Appeal	-	-	منطوق حكم الاستئناف
The concluding Judgment of the Court of Cassation	-	-	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the Company	There is no impact on the financial position of the company.	لا يوجد أثر على المركز المالي للشركة	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

نموذج الإفصاح عن دعاوى والأحكام القضائية

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

